



Majan College كلية مجان
University College كلية جامعية

Date: 8/11/2020

التاريخ: 8/11/2020

After compliments

تحية طيبة و بعد

إعلان الدعوة لحضور اجتماعي الجمعية العامة غير العادية و الجمعية العامة العادية السنوية

يسر مجلس إدارة كلية مجان (كلية جامعية) ش م ع ع دعوة المساهمين الكرام لحضور إجتماعي الجمعية العامة غير العادية و الجمعية العامة العادية السنوية للكلية والمقرر عقده في تمام الساعة الثالثة من مساء يوم الثلاثاء الموافق 24 نوفمبر 2020م وذلك عبر المنصة الإلكترونية لإنعقاد الجمعيات العامة و التي يمكنكم الدخول إليها عبر موقع شركة مسقط للمقاصة و الإيداع (www.mcd.gov.om) ، وإذا لم يكتمل النصاب القانوني لإنعقاد إجتماعي هاتين الجمعيتين سيتم عقد الإجتماعين الثانيين في تمام الساعة الثالثة مساء يوم الثلاثاء الموافق 1 ديسمبر 2020م و ذلك لمناقشة جدول الأعمال الآتي:

أولاً: الجمعية العامة غير العادية:

1. الموافقة على تعديل النظام الأساسي.

ثانياً: الجمعية العامة العادية السنوية:

1. دراسة تقرير مجلس الإدارة عن نشاط الكلية و مركزها المالي خلال السنة المالية المنتهية في 2020/08/31م و الموافقة عليه.
2. دراسة تقرير مجلس الإدارة عن تنظيم وإدارة الشركة خلال السنة المالية المنتهية في 2020/08/31م و الموافقة عليه.
3. دراسة تقرير مراقب الحسابات عن البيانات المالية المدققة للكلية عن السنة المالية المنتهية في 2020/08/31م.
4. دراسة مقترح توزيع أرباح نقدية على المساهمين بتاريخ الجمعية و ذلك بمقدار 14.5 بيسة لكل سهم و الموافقة عليه.
5. الموافقة على بدل حضور جلسات مجلس الإدارة واللجان المنبثقة عنه التي تقاضاها أعضاء مجلس الإدارة عن السنة المالية المنصرمة و تحديد مقدار البديل للسنة المالية القادمة.
6. دراسة مقترح توزيع مكافآت على أعضاء مجلس الإدارة بمبلغ (24,609) أربعة و عشرون ألف و ستمائة و تسعة ريال عماني و ذلك عن السنة المالية المنتهية في 2020/08/31م و الموافقة عليه.
7. إحاطة الجمعية العامة بالتعاملات التي أجرتها الكلية مع الأطراف ذات العلاقة خلال السنة المالية المنتهية في 2020/08/31م.
8. إحاطة الجمعية بالتبرعات التي صرفت لدعم خدمات المجتمع خلال السنة المالية المنتهية في 2020/08/31م.
9. دراسة مقترح تخصيص مبلغ خمسة آلاف ريال عماني لدعم خدمات المجتمع خلال السنة المالية التي ستنتهي في 2021/08/31م و الموافقة عليه.
10. دراسة مقترح عزل عضو مجلس إدارة و إنتخاب عضو مجلس إدارة جديد لملاء المقعد الشاغر و على من يرغب في الترشح لعضوية مجلس الإدارة تعبئة إستمارة الترشيح المعدة لذلك و تسليمها للكلية قبل موعد انعقاد الجمعية العامة بخمسة أيام على الأقل و ذلك في موعد أقصاه نهاية عمل يوم الأربعاء الموافق 18 نوفمبر 2020م و على المترشح مراعاة إستيفاء الإشتراطات المقررة لعضوية مجلس إدارة الكلية.
11. تعيين مراقب الحسابات للسنة المالية التي ستنتهي في 2021/08/31م و تحديد أتعابه.

ووفقاً لقانون الشركات التجارية الصادر بالمرسوم السلطاني رقم 2021/18 يحق فقط لأي مساهم إعتباري و ليس الطبيعي أن يفوض خطياً أي شخص آخر (ما عدا أعضاء مجلس الإدارة) لحضور الاجتماعين والتصويت على القرارات المتخذة نيابة عنه ، و إذا كان التفويض لتمثيل أكثر من مساهم فإنه لا يجوز أن تفوق نسبة التمثيل عن 5% من أسهم الشركة ؛ على أن يكون التفويض عبر موقع شركة مسقط للمقاصة و الإيداع لمن لديه حساب فقط على الموقع .

- في حالة وجود أية استفسارات يرجى الاتصال بشركة مسقط للمقاصة و الإيداع على الهاتف رقم (24822222).
- يجب تسجيل الحضور عبر موقع شركة مسقط للمقاصة و الإيداع خلال 3 أيام قبل تاريخ إنعقاد الجمعيتين و لحين إنعقادهما

Signature

التوقيع

Stamp

الختم





Subject: Invitation to attend Extraordinary General Assembly and Ordinary Annual General Meeting

The Board of Directors of Majan College (University College) SAOG is pleased to invite shareholders to attend both of the Extraordinary General Assembly and Ordinary Annual General Meeting of the College to be held on Tuesday 24th of November 2020 at 3 pm through the electronic platform for the holding of the general assemblies which can be accessed through the website of the Muscat Clearing and Depository Company (www.mcd.gov.om), in case the quorum is not completed, a second meeting for each assembly will be held at 3 pm on Tuesday 1 December 2020 to discuss the following agenda:

First: Extraordinary General Assembly:

1. Approval of the amendment of the legal statute

Second: Ordinary Annual General Meeting:

1. To consider and approve the Report of the Board of Directors about the college activities and financial position for the financial year ended 31 August 2020.
2. To consider and approve the Corporate Governance Report of the Company for the year ended 31 August 2020.
3. To consider the Auditors' Report on audited financials of the college for the year ended 31 August 2020.
4. To consider and approve cash dividends to shareholders as on meeting date at 14.5 Baisa per share.
5. To ratify the sitting fees paid to the members of the Board of Directors and Committees for the prior year and the fees proposed for the next year.
6. To approve the remuneration to the members of the Board of Directors for the year ending 31 August 2020 amounting to RO (24,609) Twenty Four Thousands Six Hundred and Nine Omani Riyals.
7. To notify the General Assembly of the related party transactions during the year ended 31 August 2020.
8. To notify the General Assembly of the donations for social responsibility for the year ending on 31 August 2020.
9. To consider and approve allocation of OR 5,000 as donations for social responsibility for the year ending on 31 August 2021.
10. To consider a proposal to dismiss a board member and elect a new board member to fill the vacant seat. Those who wish to apply for membership in the board of directors must fill out the nomination form prepared for this and deliver it to the college at least five days before the date of the General Assembly, and that is no later than the end of Wednesday, November 18, 2020, the candidate must fulfil the requirements for membership of the College Board of Directors.
11. To appoint Auditor for the next financial year ending 31 August 2021 and determine his remuneration.

According to the Commercial Companies Law promulgated by Royal Decree No. 18/2021, only any legal shareholder, not natural, has the right to authorize in writing any other person (except for members of the Board of Directors) to attend the two meetings and vote on the decisions taken on his behalf, and if the mandate is to represent more than one shareholder, then The representation percentage may not exceed 5% of the company's shares, provided that the authorization is through the website of the Muscat Clearing and Depository Company only for those who have an account on the site.

- If there are any inquiries, please contact the Muscat Clearing and Depository Company on the phone number (24822222)
- Attendance must be registered on the Muscat Clearing and Depository Company website within 3 days before the date of the two assemblies and until they are held.

Kind regards

Signature

Stamp

و تفضلو بقبول فائق الإحترام و التقدير!!!

التوقيع

الختم

